
 

Återremissyrkande gällande uppförande av sporthall i Mullhyttan 

Socialdemokraterna är ett parti som gärna ser till kärnverksamheter som skola och 
äldreboende, och dess personal i första hand. Kostnader behöver ofta avvägas mot varandra och 
det är hela tiden en balans att fördela pengar där de behövs som mest. Att göra investeringar 
kräver ofta uppoffringar någon annanstans. Just nu står vi inför ett beslut att beställa en 
investering på 44 miljoner kronor, med en tillkommande hyra och driftkostnad på nästan 4 
miljoner årligen. Kostnader som skolan ska bära i sin budgetram. Då är heller inte momsen 
inräknad. Vi socialdemokrater värnar även om civilsamhället där föreningar kan frodas, där till 
exempel barn kan ha sina aktiviteter. Vi vill så klart även att barn ska ha likvärdig skola oavsett 
vart man bor. 

Men för att kunna fatta ett beslut motsvarande dessa kostnader så krävs också ett rejält 
underlag. I de tjänsteskrivelser som tilldelats inför detta beslut ser vi ett tunt underlag som 
egentligen mest beskriver hallens utformning och att det är en god sak för bygden i sig. 

Vi uppfattar inte att det framgår varför, eller vilka behov det finns att bygga denna hall. 

Exempel på funderingar som vi ställt oss är: 

- Vad kommer kostnaden vara/lektion av skolan som är den primära användaren och som 
faktiskt ska ta hyran? 

- Vart i skolplanen står det att nuvarande hall påvisar en ojämlikhet i skolans 
undervisning? 

- Brukargrupper? (Föreningar, Parasport, barn och ungdomar, Äldre, Olika inriktningar från 
förbund) 

- Barnkonsekvensanalys 
- Tillgänglighet?  
- Hur ser nyttjandegraden ut över tid av så väl skola som föreningar? 
- Vilka aktiviteter gör föreningarna idag som inte går att nyttja i nuvarande lokal? 
- Hur ser föreningarnas plan ut utifrån nuvarande nyttjandegrad på 13%? Kommer det att 

öka med ny hall? 
- Finns det aktiviteter som föreningarna kommer utöka med som inte går att göra idag?  
- Som en av Sveriges mest idrottshallstäta kommun, vad är beläggningen idag på våra 

hallar, kontra antal olika aktiviteter och timmar som föreningarna lägger?  
- Finns det en tanke om att samköra detta projekt och samtidigt rusta Mullhyttans skola? 
- På vilket sätt ger detta en vinst till näringslivet, som funktionsprogrammet påvisar? 

Därför yrkar jag på återremiss i förhoppning att kunna få fler svar. 

Den socialdemokratiska gruppen  
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